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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
تسنیم: نشریه کیکر آلمان چند روز قبل اعلام کرد که 
زنیت روسیه به طور رسمی درخواستی برای خرید سردار 
آزمون، مهاجم ایرانی بایرلورکوزن ارائه داده است؛ خبری که 
با تکذیب رئیس باشگاه روسی یعنی الکساندر مدودف مواجه 
شد. مدودف این بار به شبکه MATCH TV روسیه درباره 
خبر کیکر آلمان مبنی بر آمادگی زنیت سن پترزبورگ برای 
خرید 10 میلیون یورویی سردار آزمون گفت: با شنیدن چنین 
پرسشی بلافاصله بیتی از آهنگ ولادیمیر ویسوتسکی بزرگ 
به ذهن خطور می کند که می گوی شایعات مثل مگس ها اینجا 
و آنجا می چرخند و در این بین برخی از رسانه های بی ارزش از 
آن بهره می برند؛ اما به طور جدی، شایعات در مورد بازگشت 
آزمون درست نیست. با این وجود؛ سران بایرلورکوزن مخالف 
این انتقال نیستند و آزمون نیز مایل به تغییر تیمش است اما 
ابتدا باشگاه آلمانی باید احتمال چنین معامله ای را بررسی 
کند. گفته می شود مشکل اصلی در راه بازگشت آزمون به 
روسیه این است که شرکت های آلمانی از هر گونه تجارت با 
روسیه منع شده اند و این در مورد فوتبال نیز صدق می کند. 

بیــن المــلل 
 لوئیس انریکه که اوایل ماه گذشته میلادی با امضای 
قراردادی دو ساله هدایت تیم فوتبال پاری سن ژرمن را برعهده 
گرفت و جانشین کریستوف گالتیه شد، تنها پس از گذشت 
یک ماه از حضورش در این تیم حالا شایعه شده که ممکن 
است این تیم را ترک کند. روزنامه اسپانیایی »مارکا« چاپ 
مادرید با انتشار گزارشی مدعی شد؛ انریکه 53 ساله به خاطر 
اینکه سران باشگاه پاری سن ژرمن روی آینده کیلیان امباپه 
متمرکز هستند، ناراضی است و به همین خاطر در نظر دارد 
این باشگاه را ترک کند. سخنگوی باشگاه پاری سن رژمن 
درباره این شایعه منتشرشده، گفت: »شایعات مطرح شده 
به همان اندازه که مضحک هستند، در عین حال نابجا هم 
هستند.« باشگاه پاری سن ژرمن شایعات احتمال جدایی 
لوئیس انریکه و لوئیس کامپوس )مدیر ورزشی این تیم( را 
کاملا مزخرف دانسته و آن را تکذیب کرده است. مدیران این 
باشگاه فرانسوی مشکوک هستند که شایعات جدایی لوئیس 
انریکه از PSG از جانب باشگاه رئال مادرید و با هدفی خاص 
منتشر شده است. لوئیس انریکه هم با انتشار تصویری از خود 
و همکارانش در پاری سن ژرمن، در حساب کاربری رسمی اش 
در شبکه اجتماعی »اینستاگرام« به نوعی این شایعات را رد 

کرد و نوشت: »همه برای یکی و یکی برای همه.« 

لیگبرتروالیبالطولانیترمیشود 
تسنیم: فدراسیون والیبال ایران قصد دارد 
پایان لیگ برتر والیبال را بر خلاف همیشه به سال 
آینده منتقل کند. لیگ برتر والیبال ایران هر سال 
در ماه اسفند به پایان می رسد تا اردوهای تیم ملی 
از فروردین آغاز شود. این پایان بندی لیگ اما با 
تقویم های جهانی سازگار نیست و سبب تشکیل 
اردوهای بلند مدت تیم ملی می شود. فدراسیون 
والیبال و سازمان لیگ قصد دارند با هدف پویاتر 
شدن لیگ و دادن فرصت بیشتر به بازیکنان 
جوان، مدت برگزاری لیگ را طولانی کنند و این 
قضیه از امسال اجرایی خواهد شد. به این ترتیب 
به جای تشکیل اردوهای تیم ملی، بازیکنان در 
جریان لیگ، آمادگی خود را حفظ خواهند کرد و 
با استراحتی چند روزه به تیم ملی ملحق می شوند. 

خارج ازمستطیل سبز

طعنهدمبلهبهژاوی 
نتقالات غیرمنتظره اما در  یکی از نقل وا
شرف وقوع پنجره تابستانی امسال، جدایی 
عثمان دمبله از بارسلونا برای برگشتن به 
کشورش فرانسه و بازی برای پاری سن ژرمن 
بوده است. در حالی که به نظر می رسید ستاره 
سابق دورتموند قصد ماندن در نوکمپ را دارد، 
پیشنهادی از سوی PSG  مطرح شد که این 
ً  آن را پذیرفت و این تصمیمش  بازیکن فورا
بسیاری از هواداران بارسلونا را غافلگیر کرد. 
فرضیه های مختلفی درباره دلیل این جدایی 
مطرح شد، اما اکنون نشریه آ اس اسپانیا مدعی 
شده که دمبله شخصاً دلیل جدایی اش را 
در آخرین گفت و گویی که با ژاوی هرناندس 
سرمربی تیم داشته به او توضیح داده است؛ 
البته در قالب طعنه. طبق گزارش نشریه آ اس 
عثمان دمبله به ژاوی که گویا سعی داشته است 
با مثال زدن سرنوشت نیمار پس از انتقالش به 
پاری سن ژرمن او را از رفتن به فرانسه منصرف 
کند، گفته است: من می خواستم در بارسلونا 
بمانم و با این تیم باز هم جام ببرم، اما در 

محیطی سالم. 

خبـــــر

یکدههبحرانکیفیتدرفوتبال

موضوع لغو رقابت های لیگ برتر آن هم در فاصله دو 
روز مانده تا شروع مسابقات به افرادی بازمی گردد که در 
حیطه مدیریت و برنامه ریزی هستند و حیطه مسئولیت آنها 
فنی نیست ولی به کادرفنی یکایک تیم ها آسیب می زنند. 
وقتی کانون تصمیم گیری از یک جا فرمان نمی گیرد و 
چند کانون تصمیم گیری داریم نمی توانیم سازمان لیگ را 
تقصیرکار بدانیم. وجود کانون های تصمیم گیری متعدد باعث 
می شود در زمان نامناسب و حتی به غلط تصمیمی مهم را 
بگیرند و اگر اعتراض هایی دیده می شود بر حق بوده چون 
کار غیرحرفه ای در لیگی که برچسب حرفه ای دارد رخ داده 
است. روند آماده سازی تیم ها بر این بوده که بازی های هفته 
اول را در زمانی که از چند هفته قبل اعلام شده در زمان مقرر 
برگزار کنند، طراحی تمرینات بر مبنای آنالیز رقبا بوده و 
مسئولیت هایی به بازیکنان داده اما توقف غیرمنتظره مسابقات، 
سکته ناقصی برای تمامی تیم ها بوده است. در شرایطی که 
بحران مالی کلیه تیم ها را آزار می دهد، بحث بلیت، سفر زودتر 
از موعد، رزرو هتل و... وجود داشته و ضمن آنکه هزینه لغو بلیت 
و هتل گرفته می شود باید دوباره این هزینه های سرسام آور 
تکرار شود. برخلاف آنکه می خواهند فوتبال را مستقل کنند 
اما با تصمیم گیری هایی که در زمان خود انجام نمی شود، شکل 
اجرای مسابقات بهم می خورد و هزینه های اضافی روی دوش 
باشگاه ها می افتد که جبران پذیر نیست. بیش از یک دهه شده 
بحران کیفیت داریم و برای همین هم نمایش فنی بازی های 
لیگ سال به سال بیشتر دچار افت می شود. ایرادهای متعددی 
که در بحث ساختارها داریم مانع از آن شده تا ضعف کیفی به 
چشم  آید. ضعف کیفیت تیم ها نشان می دهد که کارها طبق 
قاعده و اصول درستی پیش نرفته است. معیارهای مهمی را 
چون میزان دوندگی، ایجاد موقعیت، مالکیت توپ و... نداریم. 
در سایر گزینه ها هم دچار ضعف هستیم. به همراه این موضوع 
باید بپذیریم تماشاگران برای حضور در ورزشگاه ها امکانات 
رفاهی خوبی ندارند و این روزها با توجه به فضای مجازی 
امکان مقایسه وجود دارد. بگذریم بازی های بزرگ و تیم های 
پرطرفدار می توانند از نعمت تماشاگران برخوردار باشند ولی 
به یاد داشته باشیم زمان برگزاری مسابقات در میان هفته نیز 
یکی از دلایل استقبال ضعیف تماشاگران حتی برای تیم های 
پرهوادار بوده است. عمداً کارهایی صورت می گیرد تا مردم از 
فوتبال زده شوند. وقتی ورزشگاه ها فاقد استانداردهای روز دنیا 
است و وسایل نقلیه عمومی تردد به ورزشگاه ها هم سهولت در 
اختیارشان قرار نمی گیرد استقبال کاهشی می شود. انتظار 
کیفیت فنی را از زمین های تمرین کم کیفیت و ورزشگاه هایی 
که چمن مطلوب ندارند نداشته باشیم. فقط آمارها پر می شود 
چون اصلی ترین مسأله ایجاد چرخه سالم بازیکن سازی است 
که در این زمینه ایرادهای فاحشی داریم. اینکه کنفداسیون 
فوتبال آسیا پای خود را به گلوی فوتبال ما فشار می دهد به این 
خاطر است که از کشورهای درجه دو و سه فوتبال آسیا عقب 
مانده ایم. توانایی داریم ولی فرصت می سوزانیم و هبچ کار 
اصولی برای رفع نواقص انجام نمی دهیم پس اجبار سرلوحه 
دستورات AFC قرار می گیرد. فوتبال ما دولتی است خصوصی 
نمی شود و روی دوش صنعت است. بخش خصوصی منفعتی 
ندارد، تماشاگر از چرخه هارج می شود و دغدغه خاصی وجود 
ندارد. الزامات AFC حداقل ها را برای تظاهر ایجاد کرد و خدا 
پدر و مادر عوامل AFC را قرین رحمت واسعه خود قرار دهد که 

با اجبار حداقل هایی را در فوتبال مان داریم. 

بهزاد داداش زاده پیشکسوت و کارشناس 
فوتبال کشورمان در خصوص تعویق رقابت های 

این فصل لیگ برتر صحبت کرد. 
   نظر شما درباره به تعویق افتادن 
نخستین هفته مسابقات لیگ برتر فوتبال 

چیست؟
 به طور حتم این عقب افتادن به نفع یک 
سری تیم ها شد. امیدوارم تعویق مسابقات 
لیگ برتر همین 3، ۴ روز باشد و در طول فصل 
در رقابت ها وقفه ایجاد نشود. هر قدر بازی ها 
تعویق داشته باشد، سازمان لیگ مسابقات 
را فشرده تر برگزار خواهد کرد. اگر قرار است 
بازی های لیگ برتر عقب بیفتد باید مشکلات 

دیر ثبت کردن بازیکنان نیز حل شود. 
 آیا تعویق مسابقات به ضرر پرسپولیس 

نیست؟
 این تعویق ها به هر علتی 3، ۴ روز یا یک 
هفته برای تیمی که می خواهد قهرمان شود 
نباید مانعی به حساب بیاید. پرسپولیس که 
مدعی قهرمانی است نباید از همین ابتدای 
فصل که بازی ها هنوز  آغاز نشده در برنامه اش 

اخلالی به وجود بیاورد. 
  در خصوص وضعیت تیم فوتبال 

استقلال چه نظری دارید؟
 اگر استقلال و پرسپولیس را از فوتبال ایران 
می گرفتند دیگر معنایی در رقابت ها وجود 
ندارد، با دو تیم سرخابی ها فوتبال ایران قوی تر 
می شود. امسال استقلال کلی مشکلات داشت 
و پیشکسوتان واقعی استقلال باید از تیم شان 
حمایت کنند، اما برخی ها به دنبال منافع شان 
هستند و سنگ اندازی می کنند، ولی علی 
خطیر و جواد نکونام انتخاب شده اند و باید 
بگذارند مدیریت و سرمربی کارشان را انجام 
بدهند. برای حل کردن مشکلات باید همه 
کمک کنند. استقلال اوضاع خوبی ندارد و الان 
دیگر باید فقط از این تیم حمایت کرد و دیگر 
به حاشیه ها دامن نزنند. ضرر این نابسامانی 
و عقب ماندگی را فقط طرفداران و باشگاه 

می دهند و خاطرات خوب را خراب می کنند. 
پایبندی  عدم  درباره  شما  نظر   
باشگاه ها به قانون سقف بودجه چیست؟

 قانون سقف بودجه باشگاه ها را در حالی 
گذاشته اند که همه تیم ها راضی نیستند. اگر 
قرار باشد سقف قرارداد برای یکی دو تیم باشد، 
فایده ای ندارد. هوشنگ نصیرزاده کجای 
فوتبال ایران بوده و چکاره فدراسیون است که 
بیاید برای فوتبال قانون بنویسد؟ این قانون به 
فوتبال ایران لطمه زده و فقط منافع عده ای 
را تامین کرده است. کسی که قانون را وضع 
کرده، خودش قانون را رعایت نمی کند و قانون 
سقف بودجه را زیر پا گذاشته است. اصلًا این 
آقا با دانش است، اما طوری اساسنامه را تنظیم 
کرده که به نفع خودش و اطرافیانش باشد. 
قانون سقف بودجه باشگاه ها فقط دلالی را 
رواج می دهد، چون هیچ باشگاهی پایبند به 
قانون نیست و کار خودشان را می کنند. باید 
کسی قانون را بنویسد که از وضع آن منافع 

نداشته باشد. 

عباس چمنیان 
 کارشناس فوتبال 

داداش زاده:
تعویقلیگبهنفع
برخیتیمهاشد

 امید نورافکن دچار آسیب 
دیدگی از ناحیه زانو شده و 
ضمن از دست دادن 4 هفته 
ابتدایی در فیفادی شهریورماه 
نیز نمی تواند همراه تیم ملی 
باشد. بازیکنان سپاهان از 

نورافکن حمایت کردند. 

وحید شمسایی با حضور 
در ورزشگاه حیدریان قم 
تماشاگر یکی از بازی های 
حساس هفته اول رقابت های 
بین  فوتسال  برتر  لیگ 
تیم های آناصنعت پاسارگاد 
و سن ایچ ساوه شده است.

همام طارق بازیکن سابق 
استقلال که در روزهای اخیر 
نیز برای مذاکره با تیم های لیگ 
برتر در تهران حضور داشت، 
چهار روز است که به دلیل 
مسمومیت شدید غذایی، در 

بیمارستان بستری است. 

ت
شــ

س نو
عک

        مسمومیت   مصدومیت حضور سرمربی

 آرمان ملی: وحید هاشمیان مهاجم با اخلاق سابق 
تیم ملی که در سخت ترین شرایط عضو کادر فنی تیم ملی 

کشورمان بود سکوتش را شکست! 
   خلاصه 

وحید هاشمیان مهاجم سابق تیم ملی فوتبال ایران 
در یکی دو سال گذشته به عنوان دستیار ایرانی مارک 
ویلموتس و دراگان اسکوچیچ فعالیت می کرد، اما با حضور 
کارلوس کی روش صحبت هایی در خصوص حضور نکونام 
مطرح شد اما نه نکونام و نه هاشمیان روی نیمکت تیم ملی 
ننشستند. از سوی دیگر پاداش صعود به جام جهانی به کادر 

فنی نیز پرداخت نشد! 

   تیم ملی 
وحید هاشمیان درباره کنار گذاشتنش از کادرفنی 
تیم ملی فوتبال ایران پیش از جام جهانی 2022 قطر، گفت: 
حرفی که می زنم شعار نیست و واقعیت است. از صمیم قلب 
برای تیم ملی فوتبال آرزوی موفقیت می کنم. وی افزود: 
همیشه قطع رابطه و کار نکردن وجود ندارد ولی چقدر 
زیباست جدایی با اخلاق حرفه ای همراه باشد. نباید اینطور 
باشد که برای ورود خوشامد بگویند ولی پس از خروج 
جواب افراد را ندهند با بدترین شکل ممکن بدرقه کنند. 
قطع رابطه همه جای دنیا وجود دارد و هر مربی که می آید 
تا آخر نمی تواند بماند اما معمولاً تغییر کادر قوانینی دارد؛ 
یا تیم نتیجه نگیرد یا مربیان به تعهدات شان عمل نکنند 
یا مشکل اخلاقی داشته باشند. آیا فاکتور دیگری برای 
برکناری مربیان وجود دارد؟ بعد از کنار رفتن، به دلیل 
اینکه تیم ملی ارجحیت داشت و تا آغاز جام جهانی زمانی 
نمانده بود، هیچ حاشیه ای ایجاد نکردم. این مسئله نه به 

خاطر ترس بود نه وابستگی. 

   ماجرای نامه ها 
مربی پیشین تیم ملی خاطرنشان کرد: ۴ نامه به مهدی 
تاج، دو ایمیل به هیات رئیسه و سه نامه به هدایت ممبینی 
دادم. به من گفتند قراردادت فسخ شده و نمی توانید 
سرکارتان بروید. زمانی که به قطر رفتم یا در حال دیدن 
بازی فولاد خوزستان - سپاهان اصفهان بودم، احسان 
اصولی می گوید قصد داریم وحید هاشمیان را حفظ کنیم 
ولی از طرف دیگر می گفتند 1۴01/05/30 قراردادت فسخ 
شده است! آن هم در شرایطی که رئیس فدراسیون فوتبال 
نداشتیم و میرشاد ماجدی سرپرست موقت بود. اگر این 
کار را در آلمان انجام می دادند با مسئول حقوقی چه کار 
می کردند؟ هاشمیان ادامه داد: پس از نامه های مختلف به 
مسئولان فدراسیون، دو ماه پیش هدایت ممبینی نامه ای 
به من داد که شما روزی که قراردادتان فسخ شد، نیامدید. 

آیا من باید هر روز به فدراسیون فوتبال می رفتم که بگویم 
سرکار هستم یا نه؟ آقای ممبینی! بایگانی را ببینید، من ۴ 
نامه ارسال کردم که وضعیتم را مشخص کنید ولی جوابی 
ندادید. پس از نامه دوم بود که مسئول حقوقی فدراسیون 
وکیل من را صدا زد و با حرف های شعارگونه که وحید آدم 
با شخصیتی است درباره قرارداد صحبت کرد. به مسئول 
حقوقی گفتیم کی روش یک هفته پس از این ماجرا آمد، 
چطور امکان داشت که قرارداد فسخ شود؟ پاسخ داد که 

نمی دانم. 

   پاداش 
هاشمیان که با برنامه ورزشگاه صحبت می کرد، در پاسخ 
به این سؤال که آیا پاداش صعود تیم ملی به جام جهانی 
به کادرفنی پرداخت شد یا نه، گفت: اگر همه جای دنیا 
تیمی پاداش بگیرد علاوه بر بازیکنانی که زحمت کشیدند، 
کادرفنی نقشی در این صعود ندارد؟ آیا مربیان نباید از 
این پاداش بهره مند شوند؟ ویلموتس کمتر از ۴0 روز 
کار مفید انجام داد و ۴. 5 میلیون یورو گرفت. من 2۴ ماه 
زحمت کشیدم ولی ترک کار نکردم. پاداش این زحمت را 
نه تنها دریافت نکردم، بلکه جزا هم گرفتم! به خاطر صعود 
به جام جهانی مجازات شدیم. نه تنها من، بلکه کریم باقری، 
خانبان و قربانعلی پور نیز پاداش نگرفتند. چهار عضو ایرانی 
کادرفنی از این پاداش بی بهره ماندند. نمی دانم کادرفنی 
خارجی وقت )اسکوچیچ( گرفت یا نه و اگر گرفتند، 
حق شان بوده است. آقای تاج 6، 7 ماه پیش مصاحبه ای 
انجام داد و گفت تمام مطالبات مربیان در گذشته و 
زمان کی روش پرداخت شده، در صورتی که اصلًا اینطور 
نیست. وی ادامه داد: پس از پیروزی برابر عراق و صعود به 
جام جهانی، آقای مخبر معاون اول رئیس جمهور به رختکن 
تیم آمد و در حضور عزیزی خادم، رئیس فدراسیون وقت 
و کادرفنی گفتند همه شامل پاداش این صعود می شوند 
ولی از کادرفنی ایرانی هیچ کسی پاداش نگرفت، جز 
پاداش هایی که وزارت ورزش و جوانان و فدراسیون بابت 

پیروزی ها دادند. 

   صحبت ها 
»در اخبار شنیدم اسکوچیچ برکنار و کی روش سرمربی 
تیم ملی شده و جواد نکونام دستیار ایرانی او خواهد بود.« 
هاشمیان با بیان این جمله تصریح کرد: پس از مدتی، 
آقایان نبی و اصولی مصاحبه ای کردند و گفتند هاشمیان 
را نگه می داریم ولی خبری نشد. تاج از طریق منشی خود 
درخواست دیدار با من را کرد. به او گفتم برای تیم ملی 
زحمت کشیدم و استعفا نمی کنم. تاج گفت با نبی صحبت 
خواهد کرد تا نتیجه را اطلاع دهد ولی خبری نشد. بازی 

ایران و سنگال بود که با نبی تماس گرفتم و گفتم وضعیت 
من را مشخص کنید که هستم یا نیستم. 

   قرارداد ها 
هاشمیان افزود: سال ها در اروپا بازی کرده  و قرارداد 
بسته  و یاد گرفته ام که نمی توان ترک کار کرد. ما به قانون و 
قراردادمان احترام می گذاریم. بعد از مدتی گفتند کی روش 
گفته زمانی نداریم که با مربی دیگری آشنا شویم. برای 
من بلیت گرفتند که به آلمان بروم. دو نامه به تاج دادم 
و گفتم تکلیف قراردادم را مشخص کنید. قانونی گذاشته 
بودند که موافق نبودم، اینکه شخصی بیاید قراردادش را 
فسخ کند، سه ماه باید خسارت بدهد. این بند در قرارداد 
مربیان تیم ملی وجود داشت ولی مسأله این است که یکبار 
گفتند 1۴01/05/30 قرارداد فسخ شده و یکبار دیگر 
گفتند زمانی کارتان شروع شد که ویلموتس قراردادش 
را فسخ کرد. برای فسخ قرارداد، شما باید نامه بدهید تا او 

را برکنار کنید. 

   ادعا ها 
وی خاطرنشان کرد: پیشنهاد دادم همین پولی که 
می خواهید بدهید تا مخارج زندگی ام شود از طریق 
مطالبات تان در فیفا بدهید. آنها گفته بودند می توانید 
این کار را انجام دهند. آقای نبی به وکیل من گفت قرارداد 
هاشمیان را فسخ نکرده ایم، ممبینی گفته بود قرارداد 
اتوماتیک وار فسخ شده است و حالا نبی مدعی شد که 
قرارداد فسخ نشده است. نبی از من بابت رفتارهایی که شد، 
عذرخواهی کرد. آقای تاج! آقای نبی! چرا با ویلموتس این 
رفتارها را نکردید؟ آقای تاج! شما که این همه در قراردادم 
زرنگ هستید یک میلیارد و 300 میلیون من زیاد است 
یا ۴ میلیارد ویلموتس؟ من 2۴ ماه حقوق نگرفتم، آیا 
کار را زمین گذاشتم؟ الان که حرف می زنم به خاطر 

برخوردهاست. 

رد   ادعای تاج و کنایه به فدراسیون نشینان! 

هاشمیان سکوتش را شکست! 

درهرصورتبایدیکتیمازآسیاحذفمیشدفتح ا... زاده: 
علی فتح ا... زاده مدیرعامل اسبق استقلال 
گفت: قربان زاده نتوانست ماموریت را انجام 
بدهد و در هر صورت باید یک تیم از آسیا 

حذف می شد. 

   شکایت 
علی فتح ا... زاده در خصوص شکایت از رئیس 
سازمان خصوصی سازی، اظهار داشت: من از 
قربان زاده شکایت کردم و پیگیری می کنم. 
در برنامه تلویزیونی 1۴ مورد تشویش اذهان 
عمومی، تهمت و دروغ بوده است. تعجب می کنم 

آدمی در این سطح از مدیریت دروغ می گوید. 
تا این لحظه هنوز احضار نشده ام.البته آنها 
شکایت کرده اند. وقتی کسی احضار نشده 

چطور می تواند وثیقه بگذارد؟ قربان زاده 
سندی را نشان داد و گفت 

این را برداشتی و بابت ۴ 
چک پرداخت کردی، 
متاسفم.  خیلی  من 
این برداشت نیست. 
سند واریز پول است. 
در تاریخ 99/9/12 
به حساب باشگاه 
ریختم. فردی به ما 

چک داده، ما آن را واریز 
کردیم. یک میلیارد در این 

تاریخ به حساب باشگاه واریز 
کردیم. وقتی برداشت نبوده 
من چطور می توانستم ۴ 
چک را بردارم؟ پس این کلا 
دروغ بوده که در تلویزیون 

مطرح شد. 

  تشخیص
وی افزود: قربان زاده اشتباه 
گفته و اصلا تشخیص نداده 
است. این بستانکاری است. 

در این چند وقت با آبروی من بازی کردند. 
خودش گفت اگر این برداشت نبود من استعفا 
می دهم که این اتفاق نیفتاد. گفت فتح ا... زاده 
این یک میلیارد را بابت ۴ چک برداشته است. 
وقتی این واریز است چطور می توانیم برداشت 
کنیم؟ پس این یک مغلطه و سفسطه است. 
هرچه منتظر ماندیم استعفا نداد آخر گفتند او 
را بردارید! آدمی که مولدسازی دولت دستش 
است نمی تواند تشخیص بدهد برداشت و 
واریز چیست؟ پناه می برم به خدا! مدیرعامل 
اسبق استقلال گفت: این چک ها 
12 میلیارد بوده و ما باید 
می دادیم. من تخفیف گرفتم 
و 5 میلیارد دادیم. در تاریک 
1 /2 / ۴01 دقیقا -5 ۴ ماه 
قبل از اینکه من بیایم، باشگاه 
خودش خواست تکلیف 
این را مشخص کنیم. 
اصلا خود آجورلو من 
را دعوت کرد. پس چرا 
تشویش اذهان عمومی 
می کنید که 5 روز آمده 
و پول خودش را برداشته 
است؟ بیایند بحث کنیم. 
او می گوید 5 روز بعد از آنکه 
آمدم پول را برداشتم و رفتم. 

انگار سوپر مارکت است!

  طلب استرا 
با  گفت وگو  در  وی 
برنامه ورزشگاه در خصوص 
اینکه با وجود واریز پول به 
طلب  چرا  باشگاه،  حساب 
استراماچونی پرداخت نشد، 
مدیریت  باید  داشت:  اظهار 
کنید. قربان زاده دائم می گفت 
داریم  پول  میلیارد   120 ما 

می دهیم. آن زمان حدود 60 میلیارد به 
استراماچونی بدهکار بودیم. یعنی 60 میلیارد 
دیگر داشتیم خرج کنیم. خیلی پول دادم. تا 
این پول را بگیرم یک ماه و اندی طول کشید. 
120 میلیارد وقتی به ما رسید، 90 میلیارد در 

دو قسط 70 و 20 میلیاردی شد. 
  اعتصاب بازیکنان 

فتح ا... زاده گفت: طلب استراماچونی هم 
70 میلیارد شده بود. پولی که گرفتم در ماه 
آذر بود. ۴ ماه فرصت داشتیم پول را بدهیم 
ولی در آن مقطع بازیکنان اعتصاب کردند. 
مدیریت ایجاب می کرد و قضاوت با مردم. تیم 

به تمرین و بازی نمی رفت.
پرداخت  برای  داشتیم  فرصت  ماه   ۴
استراماچونی و نمی شد تیم را رها کنم. روزی 
که من آمدم کل تیم اعتصاب کرد گفتند 
بازی نمی کنیم. من از آنها قول گرفتم و گفتم 
یک ماه دیگر پول می دهم. پول را گرفتیم، 70 

میلیارد بود. 
باید بدهی را می دادیم ولی نمی دانستیم 
دلار افزایش پیدا می کند و بدهی هم بیشتر 
می شود. تشخیص من بود که به بازیکن پول 
بدهم. خود قربان زاده به من گفت پولی هایی 
که به حساب ها نیامده را باید سازمان ورزش 

بدهد. 

  سرخابی ها 
فتح ا... زاده گفت: چرا وقتی من رفتم، فردا 
این پول را دادند؟ به خاطر من نبوده، بحث 
آنجا بوده که قربان زاده به مسئولیت خودش 
عمل نکرده است. ماموریت اصلی او این بود 

که مالکیت مشترک دو باشگاه را حل کند. 
این صورت هر دو تیم حذف  در غیر 
می شدند. نتوانست در موعد مقرر این کار 
را انجام بدهد. بنابراین پول را هم می دادیم 
یکی باید حذف می شد. الان هم مالکیت 
حل نشده است. اولیایی هم این را تایید کرد. 

گفت اگر مشترک بودند نمی توانستند به آسیا 
بروند. بنابراین استقلال را مظلوم گیر آوردند 
و تصمیم گرفتند حذف شود. پول را ندادند 
تا زمانش بگذرد. وی افزود: چرا قربان زاده با 
من مخالفت می کرد؟ من و پیشکسوتان و 
نخبه های ورزشی با خصوصی سازی این مدلی 
مشکل داریم و می گوییم غلط است. در یک 
مناظره به او ثابت کردم و این کینه شد. من و 
امیر عابدینی با هم کری می خوانیم اما ریشه 
هم را نمی زنیم. قربان زاده یک مصاحبه ساده 
را در دلش نگه داشت. متاسفانه برخی افراد به 

او اطلاعت غلط دادند. 

  خرید یا اجاره؟
مدیرعامل اسبق استقلال در مورد اینکه 
آیا ساپینتو به او گفته بود بازیکن نمی خواهم، 
اظهار داشت: چرا ۴00 هزار یورو را در 
شرایطی که نداشتیم داد م و مساله میلیچ 
و پین را حل کردم؟ ساپینتو به من گفت تیم 
الان راه افتاده، می ترسم بازیکن اضافه کنید و 

شرایط به هم بخورد. 
اگر ساپینتو تکذیب کرد من فایل صوتی 
را پخش می کنم. تا زمانی که ما بودیم پنجره 
بسته نبود. پنجره فقط برای میلیچ و پین 
بسته بود. به هرحال ما باید پول را می دادیم. 
سند تعهد دولت می گوید خروج دولت از 
باشگاه داری و واگذاری شرکت های فرهنگی 
ورزشی در قالب پیمان مدیریت از طریق 
آگهی مزایده عمومی برای واگذاری بررسی 
شود. قربان زاده می گفت چه کسی می آید 
بخرد؟ اما اصلا بحث خرید نیست. می گوییم 
۴ سال بدهید به اهلش اگر خوب بود تمدید 
کنید. این حرف دولت است. او به زور رفت 
ما را خصوصی سازی کند. خصوصی سازی 
قربان زاده شکست خورده، قربان زاده قربانی 
خصوصی سازی شد و خصوصی سازی هم 

قربان زاده!


